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Meghívottak:Győrffy László a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjeFenyvesiné Huller Tímea a Kőbányai Gesztenye Óvoda igazgatójaMátyusné Szabó Beáta a Kőbányai Gyöngyike Óvoda igazgatójaGyéressy Éva a Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatójaBabics Attiláné a Kőbányai Zsivaj Óvoda igazgatójaHázi Melinda a Kőbányai Rece-fice Óvoda igazgatója
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be a gépbe. Megkezdenénk a júniusi Közművelődési Bizottságunk ülését. Szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket. Ülésünk nyilvános, az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. A Bizottság 6 fővel határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdezem a Tisztelt Bizottságot, hogy van-e sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló igényük? Hozzám nem érkezett ilyen igény. Úgy látom, hogy a Bizottság részéről nincsen, akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat, a szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [91/2024. 
(VI. 25.)]:1. A Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda és a Kőbányai Rece-fice Óvoda igazgatói pályázatának elbírálása - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt 
ülésen tárgyalandó (350. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester2. A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása (359. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötendő együttműködési megállapodás, valamint a Kőbányai Harmat Általános Iskola és a Kőbányai Szent László Gimnázium részleges felújítása céljából támogatás nyújtása (352. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A Kék Erdő Alapítvány által a Kőbányai Gesztenye Óvoda részére ingóvagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása (358. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. A Kőbányai Szent László Általános Iskola öltözőszekrényeinek felújítása céljából a Kelet- Pesti Tankerületi Központ részére felhalmozási célú támogatás nyújtása (376. számú előterjesztés)Előterjesztő: Major Petra önkormányzati képviselő6. A Tébláb Táncművészeti Alapítvánnyal közművelődési megállapodás, valamint támogatási szerződés megkötése (378. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester7. A kőbányai általános iskolákban szemléletformáló tréningek megvalósítása érdekében a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére működési célú támogatás nyújtása (335. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester8. A Magyar Sakk Szövetség részére nyújtandó támogatás (337. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester9. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában működő Kőbányai Széchenyi István Magyar-Német Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola támogatása (380. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor és Molnár Róbertönkormányzati képviselők10. A Budapest-Kőbányai Református Egyházközség 1105 Budapest, Ihász utca 15. szám alatti templomkertje felújításának támogatása (343. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő11. Bogsch Erik Szent László-díj, valamint a Dreher Sörgyárak Zrt. Kőbányáért Díj elismerésével járó jutalmának adományként történő átadása (334. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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12. A kőbányai tehetséges sportolók 2024. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás (340. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester13. A kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása (328. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester14. Az Életrevaló Karitatív Egyesület 2023. évi működési célú támogatásának elszámolása (330. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester15. A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2023. évi működési támogatásának elszámolása (331. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester16. A „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolákat segítő alapítványok 2023. évi támogatásának elszámolása (327. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester17. Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (344. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal a Bizottság a napirendi pontjait elfogadta. A Bizottság határozatképes.
Az 1. napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. 
§ (2) bekezdés c) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható, de ilyen javaslat nem érkezett az ülés 
nyilvános keretek között folytatódik.

1. napirendi pont:
A Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda és a Kőbányai Rece-fice Óvoda 

igazgatói pályázatának elbírálása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda és a Kőbányai Rece-fice Óvoda igazgatói pályázatának elbírálása, előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Megadnám a szót dr. Mózer Éva aljegyző asszonynak, parancsoljon.
Dr. Mózer Éva: Köszönöm szépen. Az egyes napirendi ponthoz szeretnék tájékoztatást adni, hogy a Kőbányai Rece-fice Óvoda jelenlegi igazgatója, Házi Melinda a pályázatra benyújtott anyagát, tehát a pályázatát visszavonta, és egyebekben kérte a jogviszonyának a közös megegyezéssel történő megszüntetését, úgyhogy a hármas határozat vonatkozásában döntést hozni jelenleg nem szükséges.
Elnök: Jó. Köszönjük szépen Aljegyző asszonynak a kiegészítést. Tehát akkor, most itt a pályázati anyagban a Kőbányai Rece-fice Óvoda pályázatáról nem fogunk dönteni, de akkor sorrendben folytatnánk a Gesztenye Óvoda és a Gyöngyike Óvoda pályázati anyagánál. Szeretettel köszöntőm, és akkor elsőre meg is kérem a Gesztenye Óvoda vezetőjét, Fenyvesiné Huller Tímeát. Annyit azért kiegészítenék, tehát hogy a pályázat jogszabály alapján július 31-éig megszűnik a magasabb vezetői beosztás, tehát itt az öt évre szóló mandátuma július 31-én megszűnik az igazgatónak, és új pályázat kiírása történt, amely április 2-án jelent meg, és május 27-én pedig, benyújtási határidőre három pályázat érkezett, abból mint hallottuk, az egyik 
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pályázat visszavonásra került. Augusztus 1-jével történne a kinevezés. Most a Bizottság meghallgatja a Tisztelt jelölteket, de a végső döntést a Képviselő-testület fogja meghozni csütörtökön. A Kőbányai Gesztenye Óvoda vezetőjét, igazgatóját szeretettel köszöntőm, Fenyvesiné Huller Tímeát. Koncepcióját tekintve, tehát az óvodai programban a szakmai értékek, hagyományokra alapozva alakította ki. Közösségben gondolkodik, a munkatársak elhivatottak, csapatban képesek dolgozni. Szakmai hozzáértés biztosíték az igényes és a megfelelő színvonalon működő nevelő munkának. Célja, hogy támogató és inspiráló környezetet teremtsen, amelyben minden gyermek kibontakoztathatja képességeit, miközben magas színvonalú pedagógiai munkát és egy folyamatos fejlődést biztosít az óvodában, mind a dolgozóknak, mind a gyermekeknek. És Timi megkérlek, hogy akkor egészítsd ki ezt a pályázatot.
Fenyvesiné Huller Tímea: Szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait. Egy kicsit nehéz megszólalnom ezután, mert azért mi egy olyan jó szakmai közösséget alkottunk a vezetőtársakkal, hogy azért egy kicsit fejbekólintott az előző történet, úgyhogy azért megpróbálom összeszedni magam. Harminc éve vagyok a Kőbányai Gesztenye Óvodában, a második ciklust csinálom végig vezetőként. Én azt gondolom, hogy rengeteg változáson mentünk keresztül, nemcsak gazdasági, társadalmi változásokban, hanem a köznevelési törvény is folyamatosan változott évek óta, úgyhogy végigcsináltunk egy életpályamodellt, rengeteg tanfelügyeletet. Most újdonságként újra egy úgynevezett TÉR, Teljesítményértékelési Rendszernek a kidolgozása vár ránk ebben a nevelési évben. Én azt gondolom, hogy minden változásra rugalmasan és jól tudtunk felkészülni, rengeteg szakmai innovációt vezettünk be az intézményben. Az intézmény egyedi arculata az autizmussal élő gyermekeknek egy kislétszámú csoportja, itt az integráció nemcsak ebben a csoportban valósul meg, hanem két színtéren is, tehát egyrészt egy specifikus autizmus-módszerekkel dolgozó csoport működik 9 fős létszámmal, de a lenti csoportokba is integrálunk autizmussal élő gyermekeket. Nagyon-nagy segítség a Képviselő-testülettől a három gyógypedagógusnak a szakmai támogatása, tehát rendkívül sokat jelent az óvoda életében, hogy ezek a gyermekek nagyfokú segítséget kapnak ezekben a helyzetekben, és ez sokszor nagyon nagy munkát és többletfeladatot ró a pedagógusainkra, de ez tényleg zökkenőmentesen, és a változásokra mindig hajlandóan, befogadóan álltunk, ezekhez a kérdésekhez. Ezenkívül nyilván nemcsak az integrációban, hanem számos más területen nagyon sok innovációt hoztunk létre. Madárbarát Óvoda vagyunk, Zöld Óvoda vagyunk, 2023-tól beépítettük a boldogórákat is a mindennapi tevékenységeinkbe, úgyhogy az elkövetkező öt évben nyilván ez a cél, hogy ezeket a meglévő hagyományokat megőrizzük, illetve egy csomó olyan dolog van már a fejemben, amit a vezetői koncepcióba is leírtam. Ezeket mind szeretnénk megvalósítani, apró léptékekben. Sokszor nem könnyű a helyzet, tehát ezt azt hiszem mindenki tudja, hogy pedagógushiánnyal nagyon sokszor szembesülünk. Azt hittem, hogy ez az év lesz az az év, hogy nem kell keresnünk pedagógust, de pont tegnap beszéltem Judittal erről, hogy amikor benyújtottam a pályázatomat, akkor még mind a három gyógypedagógusunk megvolt, most egy családi tragédia következtében két gyógypedagógusunktól is búcsúzni kell, úgyhogy ebben a nyári időszakban ismét feladat lesz a gyógypedagógusoknak a keresése. Humánerőforrásban hála a jó Istennek szinte mindig jól álltunk, tehát én óvónőhiánnyal nem küszködtem. Most ebben az évben sikerült felvennünk a nyugdíjba vonuló kollégák helyére két pályakezdő fiatalt, úgyhogy reméljük, hogy az elkövetkezendő években kiemelt feladat lesz, hogy ezeket a pedagógusokat meg is tudjuk tartani, mert a fiatalok között nagyon sok a pályaelhagyó is. Tehát egy-két évet dolgoznak és aztán pályaelhagyók lesznek, úgyhogy kiemelt feladatunk ez is, hogy ezeket az embereket próbáljuk megtartani a szakmában.
Elnök: Köszönjük szépen Timi a kiegészítést. Úgy gondolom, hogy az óvodának egyrészt a szakmai munkája, valamint a nevelő közösség eddig is megmutatta, hogy megfelelő szakmai színvonalon van. Tehát ezek a folyamatos problémák, amik felmerülnek igen, ez nehéz helyzetet teremt minden óvodában, tehát a fluktuáció, valamint, hogy a pedagógiai rész folyamatosan változik, tehát hogy ezt nem tudjátok biztosítani, azt a folyamatos innovációt, a folyamatos 
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megújulást, ami szükséges lenne, de azért úgy gondolom még ezen a szinten is kiváló munkát végeztek. Annyit kérdeznék még, hogy a hosszútávúakat, hogyha most a pályázati rész sikerül, akkor hosszú távon hogyan gondolod az óvodát, hogyan gondolod az óvoda működését öt év múlva? Hogyan látod a szemeid előtt?
Fenyvesiné Huller Tímea: Igazából nagyon fontosnak tartom és a nulladik szülői értekezleten is elmondtam a hozzánk érkező szülőknek, hogy nyilván reflektálni kell mindig a megújulásra, meg a társadalmi elvárásokra, viszont nagyon-nagyon fontosnak tartom pontosan ezeknél a gyerekeknél azokat az alapvető hagyományos formákat is, hogy megtartsuk az élőmeseolvasást, azt, hogy nem kütyüzünk. Nálunk például teljesen, tehát amennyire lehet ezeket a technikai dolgokat a legalacsonyabb szintre próbáljuk tenni, és csak motivációs céllal használjuk ezeket a dolgokat. Érdekes volt egy szülő felvetése, amikor beszéltem arról, hogy nagyon-nagyon fontos, hogy a szokás- és a szabályrendszereket ebben a korban úgy próbálják kialakítani - mert sokszor azt vesszük észre, hogy a hároméves gyerek irányítja a szülőt, tehát hogy amikor erről beszéltem -, akkor az volt az első kérdése, megkérdezte az egyik szülő tőlem, hogy tényleg ennyi gond van a mostani fiatal generáció szüleivel? És akkor én azt mondtam, hogy ezt nem gondnak nevezném, de hogy teljesen mások. Tehát nagyon másképp kell nekünk is, nyilván fel kell venni a fonalat, ezek a gyerekek nyilván a mi agyunkhoz képest sokkal gyorsabban reagálnak, teljesen másképp közelítik meg a dolgokat, mint mi. Viszont, egy hasonlatot mondtam nekik, hogy próbálják elképzelni azt, hogy az a gyerek, aki mondjuk állandóan egy kütyüt néz vagy ezzel nyugtatja, vagy ezzel fegyelmezi, akkor legyen a talpán egy olyan óvodapedagógus, aki odamegy mondjuk egy almafával és azt mondja a gyereknek, hogy a tíz almából szedjél le hármat. Ez mennyire fogja lekötni a figyelmét? Tehát nagyon fontos, amit én a nevelőtestületemnek neki szoktam mondani, hogy nagyon-nagyon fontos, hogy szakmailag milyen vagy. Nagyon fontos, hogy mennyire tudsz a változásokra reagálni, viszont a legeslegfontosabb az, hogy szeresd a gyereket, és jól szeresd a gyereket. Tehát nem attól szeretem én jól a gyereket, mert mindent megengednek neki, és mindent szabad, hanem attól lesz boldog és attól lesz nyilván egy jól boldoguló felnőtt, hogy igenis vannak szabályok, amiket tartani kell. És én ezt vállalni is szoktam, és szoktam mondani, hogy igen, itt vannak szabályok ebben az óvodában, amiket be kell tartani, és ha felmerül az a lehetőség, hogy ez valakinek nem tetszik, akkor ezt nyilván meg szoktunk beszélni, úgyhogy nagyon-nagyon fontos Ezért tartunk sok szülői fórumot, hogy lássák, hogy érzékeljék, tehát hogy ők is lássák, hogy ezek a folyamatok mennyire fontosak a gyerekek életében. Úgyhogy, de általában ezt hála Istennek azért sikerül is többé-kevésbé megérteniük.
Elnök: Köszönjük szépen Timi a kiegészítést. Megadnám a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsoljon.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Először is szeretnék gratulálni ehhez a remek vezetői pályázathoz, amit volt szerencsém végigolvasni, és persze ez tükrözi az óvoda eddigi munkáját is, hiszen a helyzetelemzésben nagyon jól bemutattad az erősségeket, gyengeségeket, a célkitűzéseket jól megfogalmaztad. Én azt látom, hogy ebben az óvodában, ugye az SNI-s gyerekek száma elég magas ugye az összes létszámhoz képest. Ez nyilván különleges kihívások elé állítja az egész csapatot, és természetesen a szülőkkel sem könnyű bánni, hiszen egy szülő amikor várja a gyermekét, a saját tökéletes képét kívánja viszontlátni, és ha csorbul ez a kép, akkor nyilván ezt neki is fel kell dolgozni. Tudom, hogy ti óvodapedagógusok vagytok, és nem a szülőket akarjátok nevelni, de ahogy elmondtad, mégis a szülőkkel is kell foglalkozni ahhoz, hogy a gyerekekkel hatékonyan tudjatok majd együttműködni. De mindezek ellenére, ahogy mondtad - és ez a vezetői pályázatból is kitűnik, hogy - igazán játszani tanítjátok meg a gyerekeket. És ez az, ami - úgy belekapaszkodom abba a mondatba, amit elmondtál, hogy ami - otthon nem nagyon adatik meg a gyerekeknek sok esetben. A mai „modern” szülő - modern, idézőjelbe teszem - kütyüvel váltja ki ezeket a minőségű időket sok esetben. Én azt gondolom, hogyha ezen az úton haladtok, amin elindultatok, bár nagyon nehéz és küzdelmes, de szerintem remek eredményt fogtok elérni. Igen, a gyerekek agya másként van berendezve, mint a mienké. Én a magam 70 feletti évével már nyilván nem tudnám ezt úgy lekövetni, de látom a gyerekeket, 
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ahogy multitasking üzemmódban működnek szinte, és ez valóban az óvodában is megtapasztalható. Tehát a kütyüket nem lehet egészen kizárni, gondolom a fejlesztéseknél is a gyógypedagógusok használják a különböző programokat, tehát óhatatlanul benne van az óvoda mindennapjában, de örülök neki, hogy ti inkább a minőségi időt a játékra, a gyerekek ilyen típusú fejlesztésére teszitek. És hát nagy kihívás lehet, hogy a szülőkkel közös játékprogramot kellene szervezni, valami ilyesmit. Erre több óvodában volt igény és úgy látom, hogy ez nálatok is akkor jól tud működni, ezt örömmel hallom, hogy sok közös program van. Köszönöm szépen, tehát még egyszer gratulálok, nagyon jó vezetői pályázatot olvashattam, és hát támogatom természetesen a következő öt évedet.
Fenyvesiné Huller Tímea: Tényleg nagyon köszönöm és sajnálom ezt az egészet, mert annyira jó, tehát hogy tényleg nagyon jó csapat vagyunk, és muszáj sokszor ventillálni nekünk is. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Timi. Úgy látom, hogy további kérdés nincs, akkor sorrendben folytatnánk most kolleganővel, Beával. A Kőbányai Gyöngyike Óvoda, Mátyusné Szabó Beáta pályázót hallgatnánk meg. Foglalj helyet kedves Bea. Tehát szintén hasonlóan, tehát az öt év elmúlt eredményeire támaszkodsz a pályázatodban, a hagyomány megtartása mellett az óvodai dolgozók elfogadóak, rugalmasak, alkalmazkodóképesek legyenek a folyamatos változásokhoz, motiváció, szakmai munka továbbfejlesztése, a családias légkör, nyugodt környezet, az esélyegyenlőség, az egészséges életmód szokásainak kialakítása, mozgásfejlesztés, mozgásigény kielégítése, és a közös tevékenységek nyújtotta élmények szervezése, megismerő funkciók fejlesztése a fő cél a következő öt évre. Bea kérlek egészítsd ki pár mondatban még, hogy mit szeretnél a következő öt évre.
Mátyusné Szabó Beáta: Jó napot kívánok, én is tisztelettel köszöntőm Önöket. Valóban ez a cél a programunkban, és a következő öt évre is úgy gondolom, hogy ezt szeretnénk folytatni. Igen, nagyon nehéz így megszólalni nekem is, és elvonatkoztatni és csak magunkra gondolni, miközben másra is gondolunk és másokra, hisz tényleg egy csapatban vagyunk. Én azt gondolom, hogy az elmúlt öt évben elég nagy teherbírásról tettem én magam, és a kollegáim számot és tanúbizonyságot, én ezt szeretném a következő öt évben is, ha van rá lehetőségünk folytatni. Mindenféleképpen gondolom, hogy van jövőnk, és ez is a célom, és az elmúlt öt évben is ez volt, hogy tartsam az erőt és a lelket mindenkiben, és hogy pozitív szemlélettel menjünk tovább, és mindig a következő napra és hétre koncentráljunk és valóban a gyerekekre, ami a legfontosabb az óvodában. Amikor átvettem az óvoda vezetését öt évvel ezelőtt, akkor nem egyszerű feladatba fogtam ezt mondhatjuk és igazából nem volt nagyon időm feleszmélni, és átvenni a vezetői feladatokat, mint másnak így szépen lassan belecsöppenni a dolgokba, hanem megérkezett a covid, ami felgyorsította a dolgokat és nem igazán volt, tehát rugalmasan és gyorsan kellett mindenre reagálni. Nagyon sok mindent tettünk az öt év alatt a kollegáimmal, rengeteg mindent értünk el, rengeteg eredményt tudunk felmutatni úgy, ahogy a nagyon-nagyon képzett elődöm is, aki hihetetlen munka és teherbírással rendelkezett. Mi is ugyanezt próbáltuk vinni tovább és mindent próbáltunk megtenni a gyermekekért, akkor is hogyha fele annyi emberrel rendelkeztünk, mint a többi óvoda. Az elmúlt évben is a fenntartó segítségével a fűtéskorszerűsítést is feleannyi emberrel csináltuk végig, ami egyáltalán nem volt kis feladat, de megcsináltuk, és mindent is az öt év alatt megcsináltunk, és tényleg csak arra koncentráltunk, hogy dolgozzunk és gyerekekért, az intézményért mindent is megtegyünk. A jövőben is, hiába mondanék én most bármit, ugyanezeket tudnám elmondani, amit a Timi, az öt év alatt rengeteg pályázatban vettünk részt, rengeteg innovációt vezettünk be, számos dologban részt vettünk, és fele annyi emberrel is részt vettünk a különböző kerületi programokon, mindenféle pályázatban, versenyeken megpróbáltuk megmutatni, amit a szülők is látnak és köszönik is nekünk, hogy megmutattuk, és ott vagyunk mindenhol. És a gyerekekkel pedig nagyon nehéz kivitelezni a mindennapokban ezeket a dolgokat úgy, hogy fele annyi ember van, vagy esetleg két óvodapedagógus a hatból, és én vagyok a harmadik. Tehát, hogy azért ezek nagyon embert próbáló feladatok mindenkinek, de mégis tesszük a dolgunkat, és tesszük is ameddig lehet.
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Úgyhogy mi nekünk az elsődleges a gyermekek, hogy jól érezzék magukat az óvodában, biztonságban legyenek, szeressenek odajárni, megkapjanak mindent, amit mi adhatunk nekik. És igazából nem tudom, bármire, amit kérdeznek szívesen válaszolok, de most kicsit igen, én is nehezen tudom összeszedni a gondolataimat.
Elnök: Köszönjük szépen Bea. Megadnám a szót, parancsolj, Juli.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Valóban azt gondolom, ahogy Te is utaltál rá, mindannyiunkat egy kicsit sokkolt a hír, amivel indítottuk a mai napot, de most inkább a te vezetői pályázatodról beszéljünk. Én azt gondolom, hogy a te vezetői pályázatodból is tükröződik az elmúlt időszak munkája, és jól kirajzolódnak a jövőbeni elképzelések, amiket jól megalapoztatok az előző időszakban, hiszen bárha kevesen is, de kitartó csapatként dolgoztok. Úgyhogy szeretnék gratulálni a kiváló pályázathoz. Nagyon jó vezetői programot tettél le, amit ha sikerül megvalósítani, akkor megint egy lépcsőfokkal feljebb tud lépni az óvoda nevelési színvonala, úgyhogy én mindenképpen támogatom a pályázatodat, úgyhogy köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Júlia. Én köszönöm szépen mindenkinek a szakmai munkáját, az elmúlt öt évet, és a következő öt évet, és Melindának pedig kívánok minden jót, és szép szakmai előmenetelt, sok boldogságot, jó egészséget és köszönjük szépen a Kőbányáért tett munkáját itt az elmúlt évek, évtizedekben. Jó, én most akkor nem szólnék, hogy kívánod-e kiegészíteni vagy elmondani bármit is, és minden jót kívánok Neked és köszönjük szépen a munkát. És köszönöm szépen a pályázóknak azt a szakmai anyagot, amit letettek az asztalra. Én köszönöm a két másik intézményvezető, igazgatónak Babics Annának is Gyéressy Évának a támogató jelenlétet is, köszönjük a munkát. Megadnám a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsoljon.
Radványi Gábor: Nem zárt ülésen vagyunk, de zárt ülésen is el tudnám mondani, amit érzek most, és ezek az érzések nem túl jók. Én elnézést kérek előre Timitől és Beától, hogy nem az ő pályázatukkal foglalkozom. Azt gondolom, hogy ott rendben vannak a dolgok, vélhetően a Testület meg fogja szavazni őket a következő - mindkettőtöket a - következő öt évre. Én arról beszélek, ami erről a mai egyeztetésről kimaradt, és mind a ketten a csapatmunka, a jó csapatmunkáról beszéltetek. Jó csapatmunkához szerintem hozzátartozik az is, hogy a csapattagok, ha probléma van, akkor időben jelzitek egymásnak. Egymásnak, és azt gondolom, hogy ebben a csapatmunkában az önkormányzat, a polgármester úr, az oktatásért felelős alpolgármester is ugyanolyan csapattag, mint bármelyik óvodavezető. Ezt a jelzést mi nem kaptuk meg, és most Melinda neked címzem ezt a dolgot, és nem akarok provokatív lenni és a magánéletben sem akarok vájkálni, mert nem idetartozik, de azt gondolom, hogy ilyen helyzet elé állítasz egy önkormányzatot, hogy az utolsó pillanatban, a nyári szünet előtt bejelented te is, meg a helyettesed is a távozásodat, azt gondolom, hogy ez nem csapatmunka. Tehát ezt nem érdemeljük meg, mint Bizottság, mint Polgármester, mint Alpolgármesterek, mint Képviselők, mert minden testületi ülés után felváltva Elnök úr, Gábor, Polgármester úr, én ott voltunk, rendszeresen tájékoztattunk benneteket, ti mindig elmondhattátok a problémáitokat nekünk. Most viszont azt veszem észre, hogy ez nem volt kölcsönös, mert ez valahogy elmaradt és most kapkodunk, nyilván hagytok egy űrt magatok után. Valószínű meg fogjuk tudni oldani, de minden, csak nem csapatunka. Elnézést, hogy ezt így elmondom és kicsit vehemensebben, de kikívánkozott és nem szeretném, hogyha ez eluralkodna a kőbányai oktatási életben, hiszen Kőbánya oktatási ügyeiért Polgármester úr megbízásából én feleltem az elmúlt öt évben, és ilyet nem tapasztaltam. Itt egyértelműen jó hangulatú, még akkor is hogyha voltak problémák, a problémákat közösen - Éva bólogat, voltak nekünk is problémáink, de - azon igyekeztünk, hogy ezt megoldjuk, de hogyha nem jeleztek nekünk, akkor nem tudjuk megoldani. Sajnálom, hogy így alakult ez. Köszönöm.
Házi Melinda: Reflektálhatok rá?
Elnök: Persze, parancsolj.
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Házi Melinda: Akkor szeretnék reflektálni az általad mondottakra. Én a Judit felé sokszor jeleztem, hogy vannak problémák. Beszéltünk sokat vele és azt gondoltam, hogy vagyok olyan erős, hogy meg tudom oldani ezeket a belső feszültségeket, problémákat, de olyan szinten eluralkodott az intézményben ez a belső feszültség, az, hogy nem tudják befogadni az új embereket a kollégák, az állandó pedagógushiány, ami a mindennapjainkat megnehezíti, a helyettesítések, a mindennapi ügyeknek a megoldása, hogy ez nagyon rányomja évek óta a bélyegét a munkánkra. Én évek óta küzdöttem ezzel a problémával, annak ellenére, hogy azt hiszem, hogy központi helyen lévő óvoda vagyunk, jó hírünk is van, és azt gondolom, hogy én harminchét év alatt nagyon sokat tettem ezért az óvodáért, de most elérkezett az a pillanat. Judit kérdezte, hogy miért adtam be a pályázatot? Nyilván azért, mert azt gondoltam, hogy három évvel a nyugdíj előtt leszek olyan erős, hogy menni fog, mert ez volt az életem. Ez volt a sikerélmény és nagyon-nagyon sokat dolgoztam azért, ami most Rece-fice Óvoda, de hogyha nem áll a hátam mögött egy olyan csapat, akivel tudok együtt dolgozni - és az utóbbi időben ezzel nagyon sokat küzdöttem -, akkor azt gondolom, hogy elérkezik az a pillanat minden vezető életében, hogy egyedül nem cipelheti a hátán az intézménynek a sorsát, hogyha nincs mögötte egy olyan csapat, nincsen egy olyan vezetőtárs, akivel innovációkat hozhat létre, akivel tudja a színvonalat teljesíteni. Én most azt gondolom, hogy ehhez már nem tudom adni a nevemet és nem, én próbáltam nagyon sokat beszélni a kollégáimmal, próbáltunk nagyon sok értekezleten, nem mentünk el kirándulni nevelés nélküli munkanapon, mert olyan belső problémák voltak szervezeti szinten, ami meghaladta a képességeimet ezek szerint. Tehát, hogy én az utolsó pillanatig küzdöttem a vezetőhelyettesemért is. Nem tudtam őt megtartani, és egyedül azt gondolom, hogy nem tudok egy intézményt így irányítani, és ez volt az a pillanat, hogy én a Judittal beszéltem még pénteken is, előtte való héten is, mondtam neki, hogy akkor is problémák érkeztek a szülők felől is. Tehát úgy nem lehet munkát végezni, hogy állandóan védekezésre kényszerítenek a kollégáim, hogy a munkaidőmnek a nagy részét az viszi el, hogy védekeznem kell, stratégiákat kell kialakítanom, döntéseket kell meghoznom, ami nyilván a vezetői munkának a része, de az egészségem rovására nem mehet. És most már olyan szomatikus tüneteket tapasztaltam saját magamon, hogy már nem tudok jó szájízzel, nem tudok mosolyogva bemenni az óvodába. És ezért volt az, hogy én még tegnap este olyan későn, amilyen későn elküldtem, mert egyik pillanatban azt a levelet írtam meg Polgármester úrnak, hogy összeszorítom a fogamat és a Rece-fice Óvodáért mindent megteszek, a másik pillanatban pedig elkezdtem gépelni a felmondásomat. És most sem érzem jól magam, nem gondolom, hogy cserben hagyom az óvodát, mert én mindent elkövettem, amit meg lehet tenni vezetőként, pedagógusként, motiváló erőként, de ha nincs hozzá háttér, és állandóan szembe ütközik az ember az adott problémákkal, akkor sajnos nem, tehát hogy én magam nem tudok küzdeni. És ezért döntöttem úgy egészen késő este, hogy nem fog menni nekem ez, mert meghaladja a képességeimet, és az egészségem ennél fontosabb, mint hogy erre rámenjek, és nem akarok állandóan védekezni, mert elég volt. És ez nem cserbenhagyás, hanem méltósággal szeretnék felállni harminchét év után és nem úgy, méltósággal szeretnék felállni. És ez nem az Önkormányzat ellen és nem a Képviselő-testület iránt, és nem a munkatársaim iránt, és nem. Nekem egész életemben ez az óvoda jelentette az életemet. Itt voltam pályakezdő és itt szerettem volna befejezni a nyugdíjig a hátralévő három évemet, és azt hiszem, hogy elég nyomós oknak kell lennie ahhoz, hogy három évvel a nyugdíjazás előtt ezt megtegyem, és felálljak. Nehezen hoztam meg ezt a döntést Gábor, és most sem vagyok benne biztos, hogy jól döntöttem, de most azt érzem, hogy nem megy.
Elnök: Köszönjük. Tibor, parancsolj.
Weeber Tibor József: Elfogadom ezeket az érveket, csak ami a másik oldalról van, tehát ezt neked két-három hónappal ezelőtt kellett volna jelezned már vagy négy hónappal ezelőtt, mert Te is nagyon jól tudod, hogy határidőink vannak, amikor egy ilyen intézménnyel kapcsolatban lépéseket tudunk tenni, és akarva-akaratlanul, ezt neked három hónappal ezelőtt, négy hónappal ezelőtt tudnod kellett volna. Tehát ez azért szerintem, tehát egy vezetőként ennyi biztos, hogy elvárható, hogy azzal tisztában legyél, hogy itt nekünk olyan lépéseket kell megtennünk, amit 
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ellehetetlenítesz azzal, hogy beadsz egy pályázatot, majd az utolsó pillanatban visszavonod. És én megérteni a te szubjektív okaidat, de most próbálj belegondolni a mi helyzetünkbe. Ott van egy intézmény, ahol van ezek szerint egy valamennyire rossz szempontokban egy összetartó valami csapat, aki kilökte a saját vezetőjét és most ezzel nekünk kezdeni kell valamit. Tehát amit ezelőtt négy-öt hónappal meg tudtuk volna csinálni különösebb gond nélkül, most itt vagyunk a legkellemetlenebb helyzetben, és én szívem szerint szétzavarnám az összes ottani dolgozót és elhelyezném a gyerekeket, de vannak dolgok, amiket nem tehetünk meg.
Elnök: Köszönjük szépen Tibor a kiegészítést. Igen, tehát Melinda, hogyha láttad ezt a problémát, akkor jelezted vagy miért nem jelezted, hogy itt hogyan tudtunk volna erre megoldást találni? Tehát ebben igaza van Alpolgármester uraknak, hogy most július 31-ével megszűnik a kinevezés és augusztus 1-jével új vezető kell. Tehát most a vezetői attitűdből kifolyólag, tehát Te tudod, hogy szíved-lelked volt az óvoda, most akkor itt ez az óvoda, hogyan fog továbbmenni? Tehát hogyha te voltál a szíve-lelke, a szíve-lelke ki lesz tovább?
Házi Melinda: Nem tudom ezt megmondani, mert nyilván utolsó pillanatig próbáltam a döntést, és a Judit tudja legjobban, mert még tegnap délután is beszéltünk, és én ezt a Juditnak is jeleztem, hogy én nem, tehát, hogy nyilván szeretném nem megakadályozni az óvodának a további működését, hanem én ebben partner vagyok. Tehát én ezt a Juditnak is elmondtam, hogy nem tudom, hogy mi lesz, meg a Juditot kérdeztem is, hogy mi lesz akkor, hogyha visszavonom a pályázatomat és a Judit sem tudta megmondani. Azt mondta nekem, hogy hétfőn megkérdezi a Jogi Osztálytól, hogy mi ennek az elintézési módja. Én nem azt mondtam a Juditnak, hogy holnap már nem vagyok vagy felállók, tehát nyilván szeretném az óvodát úgy, olyan kezekben, olyan helyzetben ott hagyni, hogy.
Elnök: Igen, de Te nem csak a pályázatodat vontad vissza, de fel is mondtál.
Házi Melinda: Igen, de nem írtam, tehát határidőt is pont azért nem írtam rá. Tudom, hogy 90 nap áll a Státusztörvény szerint rendelkezésre, azért nem is írtam rá a határidőt, mert nyilván ezt az Önkormányzatra bízom, hogy hogyan tudok én még segíteni addig, amíg megkeressük a megfelelő embert a helyemre. Tehát azért hagytam ezt nyitva, és nem írtam rá dátumot sem.
Elnök: Megadnám a szót Aljegyző asszonynak, parancsoljon.
Dr. Mózer Éva: Köszönöm szépen. Én azt gondolom, hogy az óvoda igazgatói álláshelyének a jövőbeni sorsa az jelenleg nem tárgya a bizottsági ülésnek. Azt gondolom, hogy ezt majd utána meg tudjuk beszélni - ugye nyílt ülésen vagyunk - ezt javasolnám Elnök úrnak.
Elnök: Jó, rendben, köszönöm Aljegyző asszonynak a kiegészítést, és megadnám a szót Juditnak.
Kálmánná Szabó Judit: Köszönöm szépen. Igen, beszéltünk még a pályázat benyújtása előtt is Melindával arról, hogy ő elgondolkodott azon, hogy beadja vagy ne adja. Én nem dönthetek helyette. Meghallgatom, el tudom mondani azt, hogy milyen jogi következményei vannak egy ilyen benyújtásnak vagy nem benyújtásnak. Amikor először, talán még a benyújtása előtt beszéltünk, akkor én úgy éreztem, hogy végül is úgy megnyugodtál, benyújtottad a pályázatot. Ezek után még beküldted azt a kérelmet is, hogy mesterpedagógus szeretnél lenni, ehhez az együttműködési megállapodást is aláírta Polgármester úr, tehát én azt gondoltam, hogy ezek megoldódtak. Pénteken jelezted, hogy mi van akkor, hogyha visszavonod a pályázatodat? Én akkor is azt mondtam, ha visszavonod, ezzel az jár, hogy automatikusan július 31-én meg fog szűnni a vezetői megbízásod, hiszen addig szól. Kényszeríteni nyilván senkit nem lehet, hogy vezető legyen. Akkor megkérdeztem tőled, hogy az óvodában akarsz-e maradni vagy pedig onnan is szeretnél elmenni? Mondtad, hogy természetesen nem maradnál. Mondtam, hogy mivel kocsiban ülök, szabadságon vagyok és vezetek, ezért így per pillanat nem tudom a jogszabályokat megnézi, hogy majd hétfőn visszajelzők a részedre. Egyeztettem Aljegyző 
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asszonnyal, akkor a hétfői napon arra jutottunk, hogy ezt a vezetőin, ezt a szóbeli pénteki jelzésedet jelezzem a vezetői értekezleten. Ezt megtettem, akkor arra jutottunk, hogyha ez tényleg komoly, írásban kell benyújtani. Felhívtalak, mondtam, hogy írásban kell benyújtani. Még délután is beszéltünk elég hosszan, én akkor is elmondtam, hogy a döntés nem nálam van, tehát pontosan, én nem szeretném azt tenni, hogy most rábeszéljelek arra, hogy márpedig ne nyújtsd be, csináld végig, mert három hónap után akkor benyújtod, hogy köszönöm szépen, nem kérem? Ugyanitt vagyunk. Én nem akarom azt, hogy a Te egészségedre menjen. Ezt többször elmondtad, hogy az egészségi állapotod, tehát nem akarod, hogy az egészséged rámenjen erre az egész történetre. Tehát én nem szeretném azt, hogy most én legyek annak az oka, hogy van egy, belső problémákat egy fenntartó sem fog tudni megoldani. Amikor a csoportokra vonatkozóan az óvodapedagógusoknak az átcsoportosításáról beszéltél, akkor hívtál még fel, hogy itt a szülők ultimátumot adtak a részedre, hogy ezt gondold végig. Akkor beszélgettünk róla, hogyha a szülők ezt a fenntartó felé jelzik, nyilván ki tudjuk vizsgálni, tőled tudjuk bekérni, hogy mi az oka annak, hogy miért gondolod így, hogy áthelyezed egyik csoportból a másikba az óvodapedagógusokat, de fenntartóként nincsen ráhatásunk arra, hogy egy óvodavezető a munkatársait hogyan, miképp osztja be. Akkor megállapodtunk abban, hogy tartasz egy szülői értekezletet. A pénteki napon elmondtad, hogy ez megvolt, megnyugodtak a szülők, elfogadták az érveid és ezek után mégis arra jutottál, hogy ezt így nem tudod tovább csinálni. Tehát én elhiszem, hogy - (Aljegyző 
asszony kéri a hozzászólás lezárását.) lezárjuk csak Éva én azt gondolom, hogy megszólítva vagyok, fenntartóként meg tudom hallgatni, nyilván tudok észrevételeket tenni, a jogi következményeket el tudom mondani, de a döntés akkor sem a fenntartónál van, és nem egy osztályvezetőnél. Ezt mindenkinek személy szerint kell eldöntenie, hogy hogyan tovább.
Elnök: Ez egyértelműen nem a fenntartó döntése, hanem ez a személyes döntése, hogy hogyan.
Kálmánné Szabó Judit: A belső feszültségek megoldása szintén nem a fenntartónak a feladata.
Elnök: Az a vezető feladata. Jó, rendben, köszönjük szépen Melinda a kiegészítést, köszönjük szépen Judit a kiegészítést, akkor a Bizottság most a két óvoda, pályázatról fog dönteni. Először is hozzuk meg döntésünket a Gesztenye Óvoda, Fenyvesiné Huller Tímea pályázatáról, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda és a Kőbányai Rece-fice Óvoda igazgatói pályázatának elbírálásáról szóló 350. számú előterjesztés 1. melléklétben szereplő döntési javaslatot támogatja [92/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal támogattuk a pályázónak a pályázati anyagát, a kinevezését. Köszönjük szépen Timi, csütörtökön hozza meg a Testület a végső döntést. És most pedig a második határozatról, a Kőbányai Gyöngyike Óvodánál pedig Mátyusné Szabó Beáta pályázati anyagáról hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda és a Kőbányai Rece-fice Óvoda igazgatói pályázatának elbírálásáról szóló 350. számú előterjesztés 2. melléklétben szereplő döntési javaslatot támogatja [93/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta a további kinevezésedet Bea. Köszönjük szépen, csütörtökön a Testület fogja meghozni a döntést. Köszönjük szépen a részvételt, további jó munkát kívánunk. Megállapítom, hogy a Bizottság az egyes napirendi pontját megtárgyalta, az egyes napirendi pontot lezárom.
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2. napirendi pont:
A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló pályázat 

elbírálása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Folytatnánk a Bizottság munkáját, megnyitnám a kettes napirendi pontot - elköszön az 
üléstermet elhagyóktól a Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása, 359. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt 4 000 000 forintos támogatási összeg állt rendelkezésre erre az esztendőre, 24 darab pályázat érkezett. Egy pályázatnál, mint látják hátul a táblázatban, nulla forinttal van meghatározva, Kőbányai Szent György Plébánia, de ő menetközben 400 000 forintos támogatást kapott. Plébános úr telefonban visszavonta a pályázati anyagát, azonban írásbeli visszavonás nem történt eddig. Kérdezem a Bizottságot, van- e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Úgy látom nincs, kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálásál szóló 359. számú előterjesztést támogatja 
[94/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötendő együttműködési megállapodás, valamint a 
Kőbányai Harmat Általános Iskola és a Kőbányai Szent László Gimnázium részleges 

felújítása céljából támogatás nyújtása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő a hármas, a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötendő együttműködési megállapodás, valamint a Kőbányai Harmat Általános Iskola és a Kőbányai Szent László Gimnázium részleges felújítása céljából támogatás nyújtása, 352. számú előterjesztés, előterjesztő Polgármester úr. Itt egy 58 000 000 Ft-os összegű felhalmozási célú támogatás különítettek el. Itt a Kőbányai Harmat Általános Iskola tetőfelújítása, a Szent László Gimnázium tornatermi világításának felújítása, vízalapvezeték szakaszcseréje, valamint álmennyezet cseréje és öltözők felújítása céljából. Úgy látom kérdés nincs a Bizottság részéről, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötendő együttműködési megállapodás, valamint a Kőbányai Harmat Általános Iskola és a Kőbányai Szent László Gimnázium részleges felújítása céljából támogatás nyújtásáról szóló 352. számú előterjesztést támogatja [95/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a hármas napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Kék Erdő Alapítvány által a Kőbányai Gesztenye Óvoda részére ingóvagyonelem 
formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök: Következő a négyes, a Kék Erdő Alapítvány által a Kőbányai Gesztenye Óvoda részére ingóvagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása Tehát egy államháztartáson kívüli forrás átvétele lesz. Szociális tevékenység - célja a szenzoros hiperszenzitivitással küzdő gyermekek segítése - történik meg, 239 722 forint értékben Kőbányai Gesztenye Óvoda részére. Kérdés, észrevétel nincs a Bizottság részéről, kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kék Erdő Alapítvány által a Kőbányai Gesztenye Óvoda részére ingóvagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyásáról szóló 358. számú előterjesztést támogatja [96/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm a napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

A Kőbányai Szent László Általános Iskola öltözőszekrényeinek felújítása céljából a Kelet- 
Pesti Tankerületi Központ részére felhalmozási célú támogatás nyújtása 

Előterjesztő: Major Petra önkormányzati képviselő

Elnök: Megnyitom az ötöst, a Kőbányai Szent László Általános Iskola öltözőszekrényeinek felújítása céljából a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére felhalmozási célú támogatás nyújtása, 376. számú előterjesztés. Előterjesztő Major Petra, nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 8 000 000 forint összegű felhalmozási célú támogatás történik. Kérdezem a Bizottságot, van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Szent László Általános Iskola öltözőszekrényeinek felújítása céljából a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére felhalmozási célú támogatás nyújtásáról szóló 376. számú előterjesztést támogatja [97/2024. (VI. 25.)].

Elnök: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az ötös napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont:

A Tébláb Táncművészeti Alapítvánnyal közművelődési megállapodás, valamint támogatási 
szerződés megkötése

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő a hatos, a Tébláb Táncművészeti Alapítvánnyal közművelődési megállapodás, valamint támogatási szerződés megkötése, 378. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, akinek meg is adom a szót, parancsolj.
Weeber Tibor: Köszönöm szépen. Ugye az első tárgyaláson ott voltam, egy módosítási javaslatom lenne az előterjesztéshez, mert ez a bizonyos 10 000 000 ez az egész éves szerződésre vonatkozóan volt megbeszélve, és ugye most egy féléves időintervallum előtt állunk. Tehát egy olyan módosító javaslatot tennék, hogy az összeg változzon 5 000 000 forintra, amiből ugye az arányokat tekintve 3 000 000 működési és 2 000 000 felhalmozási célú támogatás legyen, ez volt az eredeti elképzelés is.
Az előterjesztő szóbeli módosító javaslata: Az előterjesztés 2. mellékletét képező határozattervezet
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a) 1. pontjában a „6 000 000" szövegrész helyébe a „3 000 000” szöveg, a „4 000 000” szövegrész helyébe a „2 000 000” szöveg lép, továbbáb) a 2. melléklete (Támogatási szerződés]ba] 2. pontjában a „10 000 000 Ft, azaz tízmillió forint” szövegrész helyébe az„5 000 000 Ft, azaz ötmillió forint” szöveg,bb] a 4.1. alpontban a „6 000 000" szövegrész helyébe a „3 000 000" szöveg és be] a 4.2. alpontban a „4 000 000" szövegrész helyébe a „2 000 000" szöveg lép.Indokolás: az előterjesztésben szereplő 10 millió forint összegű támogatás egész évre vonatkozik, a támogatási szerződés pedig a 2024. II. félévére köttetik.
(378/1. módosító javaslat)

Elnök: Kérdezem Aljegyző asszonyt, hogy ez megfelelő így? (Aljegyző asszony jelzi, hogy igen.) Rendben. A módosító javaslatot Alpolgármester úr tette, úgyhogy akkor a módosító javaslat figyelembevételével kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Tébláb Táncművészeti Alapítvánnyal kötendő szerződésről szóló 378. számú előterjesztést a 378/1. módosító javaslat figyelembevételével 
támogatja [98/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést 
az elhangzott módosítással. Köszönöm, a hatos napirendi pontot lezárom.

7. napirendi pont:
A kőbányai általános iskolákban szemléletformáló tréningek megvalósítása érdekében a 

Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére működési célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő, megnyitva a hetest, a kőbányai általános iskolákban szemléletformáló tréningek megvalósítása érdekében a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére működési célú támogatás nyújtása, 335. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt 180 foglalkozás megtartása lenne, 3,6 millió forint összegben. Itt a tréningek elősegítik, hogy a gyermekek leikébe beépüljön az asszertív kommunikáció és az emberek sokszínűségének befogadása. A tréningek a látás-, a hallás- és a mozgássérültség (fogyatékkal élők), valamint az autizmus témaköreivel fognak foglalkoznak. Óvodai, általános iskolai, középiskolai korosztálynak ajánlott foglalkozások. Kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a kőbányai általános iskolákban szemléletformáló tréningek megvalósítása érdekében a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 335. számú előterjesztést támogatja [99/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a hetes napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont:

A Magyar Sakk Szövetség részére nyújtandó támogatás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök: Következő, megnyitva a nyolcast, a Magyar Sakk Szövetség részére nyújtandó támogatás, 337. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, nem kívánja kiegészíteni. Itt az Önkormányzat, tehát három gyermek, Karácsonyi Kata, Karácsonyi Luca és Karácsonyi Bánknak a Prágában megrendezésre kerülő Ifjúsági Sakk Európabajnokság nevezési díjához járul hozzá az Önkormányzat 800 000 forint összegben. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Magyar Sakk Szövetség részére nyújtandó támogatásáról szóló 337. számú előterjesztést támogatja [100/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a nyolcas napirendi pontot lezárom.
9. napirendi pont:

A Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában működő Kőbányai Széchenyi István 
Magyar-Német Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola támogatása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor és Molnár Róbert önkormányzati képviselők

Elnök: Megnyitom a kilencest, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában működő Kőbányai Széchenyi István Magyar-Német Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola támogatása, 380. számú előterjesztés, előterjesztő jómagam és Molnár Róbert önkormányzati képviselő. Itt az iskola 100 000 forintos támogatást kapott, tanulmányi versenyen elért, diákok jutalmazásával kapcsolatos tanulmányi kirándulásra. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában működő Kőbányai Széchenyi István Magyar-Német Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola támogatásáról szóló 380. számú előterjesztést támogatja [101/2024. (VI. 25.)].

Elnök: 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést a Bizottság. Köszönöm, a kilences napirendi pontot lezárom.
10. napirendi pont:

A Budapest-Kőbányai Református Egyházközség 1105 Budapest, Ihász utca 15. szám alatti 
templomkertje felújításának támogatása

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő

Elnök: Tízes, a Budapest-Kőbányai Református Egyházközség 1105 Budapest, Ihász utca 15. szám alatti templomkertje felújításának támogatása, 343. számú előterjesztés, előterjesztő jómagam. Kérdés, észrevétel van-e? Nincs, kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Budapest-Kőbányai Református Egyházközség 1105 Budapest, Ihász utca 15. szám alatti templomkertje felújításának támogatásáról szóló 343. számú előterjesztést támogatja [102/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a tízes napirendi pontot lezárom.
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11. napirendi pont:
Bogsch Erik Szent László-díj, valamint a Dreher Sörgyárak Zrt. Kőbányáért Díj 

elismerésével járó jutalmának adományként történő átadása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő, megnyitva a tizenegyest, Bogsch Erik Szent László-díj, valamint a Dreher Sörgyárak Zrt. Kőbányáért Díj elismerésével járó jutalmának adományként történő átadása, 334. számú előterjesztés, előterjesztő Polgármester úr. Kérdezem a Bizottságot, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel? Most én nem sorolnám fel, hogy a Bogsch Erik az 1 000 000 forintját hogyan ossza szét, valamint, hogy a Dreher Sörgyárak az 500 000 forintját hogyan. A Dreher egyszerű, a nagycsaládosok kapják. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal Bogsch Erik Szent László-díj, valamint a Dreher Sörgyárak Zrt. Kőbányáért Díj elismerésével járó jutalmának adományként történő átadásáról szóló 334. számú előterjesztést támogatja [103/2024. (VI. 25.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a tizenegyes napirendi pontot lezárom.
12. napirendi pont:

A kőbányai tehetséges sportolók 2024. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Tizenkettes pont, megnyitnám a kőbányai tehetséges sportolók 2024. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás, 340. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2 000 000 forintos összegben biztosít az Önkormányzat pályázati lehetőséget Kőbányán lakó vagy kőbányai székhelyű egyesületben sportolók, illetve felkészítőedzők részére nemzetközi versenyeken való felkészüléshez, részvétel támogatása, versenyzéssel összefüggő kötelező sporteszközök, sportruházat beszerzésére. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
104/2024. (VI. 25.) KMB határozat
a kőbányai tehetséges sportolók 2024. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati 
felhívásról(6 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatására 2 000 000 Ft összegben, amelynek fedezete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 7/2024. (V. 16.) önkormányzati rendelet 16. melléklet 14. során biztosított.2. A Bizottság a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 104/2024. (VI. 25.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
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1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki tehetséges kőbányai sportolók és felkészítőedzők egyéni támogatására.
1. A pályázat célja:A kerületben élő vagy sportoló tehetséges sportolók és felkészítőedzők felkészülési feltételeinek javítása, versenyeken, bajnokságon való részvételük támogatása.Ennek érdekében a pályázat témakörei:
a) nemzetközi versenyen való részvétel költségei (nevezési díj, szállás, utazás, szállítás),
bj versenyre való felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (uszoda, pálya, terem stb.),
c) versenyeken kötelező sporteszköz és sportruházat beszerzése.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft
3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: legfeljebb 250 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton az a sportoló vagy felkészítőedző vehet részt, aki
a) Kőbányán legalább 1 éve bejelentett lakcímmel rendelkezik vagy
b) Kőbányán székhellyel, telephellyel rendelkező sportegyesületben versenyez vagy lát el edzői feladatokat, és
c) a sportoló (csapattag) vagy az edző által felkészített sportoló az adott sportági szakszövetség által 2023. január 1. napja és 2024. június 25. napja között szervezett országos bajnokságon 1- VI., illetve nemzetközi versenyen I-X. helyezést ért el.A sportoló vagy felkészítőedző természetes személy sportegyesülettel vagy sportági szakszövetséggel (befogadó szervezet) együtt pályázhat, a támogatási összeg a sportszervezet részére kerül folyósításra.
4.2. A pályázaton nem vehet részt, aki:
a) olyan sportegyesületben sportol vagy olyan sportegyesületnél foglalkoztatott felkészítőedző, amely sportegyesület közvetlenül a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22.) önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
b) diáksport egyesületi (DSE) formában működő szervezet sportoló tagja vagy diáksport egyesületnél foglalkoztatott edző.
4.3. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen 
az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportoló vagy edző neve, címe, telefonszáma, e-mail címe (kiskorú sportoló esetén a szülő telefonszáma, e-mail címe),
b) kőbányai lakcímmel rendelkező pályázó esetén a lakcímet igazoló hatósági igazolvány másolata,
c) a pályázó sportegyesületének igazolása arról, hogy a sportoló aktív sporttevékenységet végez vagy az edző aktív felkészítőedzői munkát lát el az egyesületben,
d) a pályázó egyesületének adatai, a képviselő e-mail címe, telefonszáma,
e) az adott sportági szakszövetség igazolása a pályázó sportoló eredményeiről,
f) a pályázó egyesületének vagy sportági szakszövetségének nyilatkozata a támogatás befogadásáról,
g) a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben,
h) nemzetközi versenyen való részvétel esetén versenykiírás,
i) a támogatni kért költségek részletes leírása, költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése, önerő és az igényelt támogatás összege),
j) nyilatkozat arról, hogy
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jaja támogatást befogadó szervezetnek nincs köztartozása, és nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben,
jbja szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,

kJ a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
IJ a sportszervezet törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
m) az előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló igazolás.1
4.4. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be.

4.5. A támogatási időszak 2024. január 1-jétől 2024. december 31-éig tart.

5. A pályázható költségek:
a) Nemzetközi versenyen való részvétel közvetlen költségei:

aaj nevezési díj, utazási és szállásköltség, szállítási költség (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete),
abj a versenyt előkészítő edzőtáborban való részvétel költségei: programok díjai, utazás és szállásköltség.Sportoló pályázó esetében az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.

b) Versenyre való felkészülés, felkészítés költsége.A felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (pl. uszoda, pálya, terem). Az elszámolásnál a bérleti szerződés hitelesített másolatát kell benyújtani.
c) Sporteszköz és sportruházat beszerzésének költsége.A pályázó versenyzéséhez, edzői tevékenységéhez szükséges, az adott sportághoz kapcsolódó sportruházat, sporteszközök vásárlása, bérlése, javíttatása, felújíttatása.
6. A pályázati összeg nem használható fel:
aj jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
bj étkezésre, reprezentációs költségekre,
c) személyi jellegű kiadásokra,
dj saját vagy az egyesület tulajdonában lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására,
ej közterhek megfizetésére.
7. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:
A pályázatot legkésőbb 2024. augusztus 5. napján (hétfő) 18:00 óráig lehet benyújtani
aj az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás (https://epapir.gov.hu) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
bj személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (Budapest X. kerület, Szent László tér 29., 2. emelet 206-os szoba) vagy
ej postai úton a Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető személyesen Nagy Attila sportreferenstől a +36 14338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen vagy letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
8. A pályázat elbírálásának menete:

A támogatási szerződés megkötéséig pótolható.
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A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése érvénytelenséget eredményez. A Hivatal szükség esetén a mellékletek tekintetében egy alkalommal elektronikus hiánypótlási felhívást ad ki határidő megjelölésével. A hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség.A pályázatokat a Képviselő-testület Közművelődési Bizottsága a 2024. augusztusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig. A Hivatal a döntést követően e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázó sportegyesületével vagy sportági szakszövetségével az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
9. Az elszámolás módja, határideje:A pályázatban csak a támogatási időszakot terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, melyeknek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörténik.
A támogatással legkésőbb 2025. január 20. napjáig kell elszámolni.A sportszervezet a támogatás lebonyolításában köteles az Önkormányzat képviselőjével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni.Budapest, 2024. június D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a pályázati felhívást. Köszönöm, a tizenkettes napirendi pontot lezárom.

13. napirendi pont:
A kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Most a tizenhármasat megnyitva, a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása, 328. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Nyolc érvényes pályázat érkezett a 2 000 000 forintos összegre, május 21-e volt a határidő. A táblázat meghatározza, hogy ki, milyen összegben kapott támogatást az Önkormányzat részéről. Kérdés, észrevétel van-e a Bizottság részéről? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
105/2024. (VI. 25.) KMB határozat
a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálásáról (6 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett, az 1. mellékletben meghatározott pályázatok érvényesek.2. A Bizottság a kőbányai sportszervezetek 2024. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat alapján az 1. mellékletben meghatározott sportszervezeteknek a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 25. sora (Sportcélú egyesületek pályázati tartaléka) terhére összesen 2 000 000 Ft összegben támogatást nyújt.3. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnal

18



Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 105/2024. (VI. 25.) KMB határozathoz

A kőbányai sportszervezetek 2024. évi támogatása

A B1. Sportszervezet neve, támogatott tevékenység Támogatási 
összeg2. Barcza Gedeon Sport Club sakkóra, sakk-készlet, logózott sportruházat, díjazás, nevezési és bírói díjak, sportszakember-képzés díja 220 000 Ft

3. Big-BEM Táncsport Egyesület bírói, orvosi és terembérleti díj, díjazás 250 000 Ft
4. Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesület díjazás, terembérleti díj 260 000 Ft
5. Grácia Fair Sportegyesület edzőtábor utazási és szállásköltsége 240 000 Ft
6. Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek SzövetségeTeke, Természetbarát és Kőbányai Senior Sportok szakbizottságaidíjazás, bérleti díj, csoportos utazási költség 280 000 Ft
7. LOMBIK Technikai Sportok Egyesülete nevezési díjak, játékengedélyek, szövetségi tagdíjak, díjazás, bérleti díj, sporteszközök 210 000 Ft
8. Marcipán Tánc és Fitnesz Közhasznú Sportegyesület terembérleti díjak 280 000 Ft
9. Nova Sport Egyesület sporteszközök, nevezési díjak 260 000 Ft

10. Összesen: 2 000 000 Ft

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a támogatási összegeket. A tizenhármas napirendi pontot lezárom, köszönöm.
14. napirendi pont:

Az Életrevaló Karitatív Egyesület 2023. évi működési célú támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a tizennégyest, az Életrevaló Karitatív Egyesület 2023. évi működési célú 
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támogatásának elszámolása, 330. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 600 000 forintos támogatást biztosít az Önkormányzat, azonban 438 178 forintot visszafizetett az Egyesület, nem került annyiba gáz. Kérdés, észrevétel nincs. Jó, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
106/2024. (VI. 25.) KMB határozat
az Életrevaló Karitatív Egyesület 2023. évi működési célú támogatásának elszámolásáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága az Életrevaló Karitatív Egyesület 2023. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolását az Életrevaló Egyesületnek. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.

15. napirendi pont:
A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2023. évi 

működési támogatásának elszámolása
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a tizenötös napirendi pontot, a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2023. évi működési támogatásának elszámolása, 331. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 500 000 forintos működési célú támogatás elszámolása lesz. A döntést hozzuk meg, a szavazást indítom.
107/2024. (VI. 25.) KMB határozat
a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2023. évi 
működési támogatásának elszámolásáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft.-nek a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2023. évi támogatásáról szóló elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal a Bizottság elfogadta az elszámolást, a tizenötös napirendi pontot lezárom.

16. napirendi pont:
A „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolákat segítő alapítványok 2023. évi 

támogatásának elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a tizenhatodikat, a „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolákat segítő alapítványok 2023. évi támogatásának elszámolása, 327. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tíz kőbányai iskolát segítő alapítványnak nyújtott szervezetenként 300 000 forint összegű felhalmozási célú támogatást (az 
Önkormányzat), ezt 3 000 000 forint összegben, tehát háromszor tíz. Van-e kérdés, észrevétel? Nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
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108/2024. (VI. 25.) KMB határozat
a „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolákat segítő alapítványok 2023. évi 
támogatásának elszámolásáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága1. az Összefogva az iskoláért Alapítvány,2. a Gém-Kapocs Alapítvány,3. az Újhegy 2000 Alapítvány,4. a Harmat 88 Alapítvány,5. a Sors Bona Alapítvány,6. a Nevesincs Alapítvány,7. az Aranyüllő Alapítvány,8. az Együtt a Fekete István Általános Iskoláért Alapítvány,9. a Baptista Szeretetszolgálat Alapítvány, valamint10. a Hi-Tech Alapítványa „Millió lépés az iskoládért” program teljesítésére tekintettel nyújtott támogatásának az elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást.

17. napirendi pont:
Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: És végül, de nem utolsó sorban pedig tizenhetes, egy tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról, 344. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdés nincs, a Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót, megállapítom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közjóléti Bizottsága a 
„Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról" szóló 
344. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Én köszönöm szépen a Bizottságnak a munkáját, mindenkinek jó pihenést kívánok a nyárra, és 10 óra 01 perckor az ülést bezárom, és felkérem Major Petrát, hogy jegyzőkönyvet írja alá velem. Köszönöm szépen.

bizottsági tag

Dr. Mózer Éva aljegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2024. június 25-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix

Aláírás:

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2024. június 25-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők: Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő -testületKözművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti ívea 2024. június 25-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

NÉV Intézmény Aláírás
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